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REFERAT FRA STYREMØTET 10/22 
 

 

Dato: 07.11.22 Korkontore        Kl 1630 – 2000 

Til stede: Møtetype: Forfall: 

 

Styret: 

Astrid Salvesen 

Geir Inge Brandvik 

Elisabeth Svanemsli  

Marianne K. Holer  

Åste Ruud  

Gunnar Krabseth 

Tordis Schei  

 

Ansatte: 

Trine Lyng Andersen 

Tove Ramlo-Ystad  

 

 

Styremøte  

 

Valgkomiteen var til stede og hadde møte med de styremedlemmene 

som var på valg. 

 

Jon Sandvik 

Jon Anders Kleven  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Ansvar/ 

oppfølging  

Sak 72/ 22 

Godkjenning av 

protokoll 

 

Vedtak: Møteprotokoll fra styremøte 29.09.22 er tatt til etterretning 

 

 

 

Sak 73/ 22 

Informasjonsaker  

 

 

 

- Siden sist 

- Referat fra møte med NKØG ligger i Teams. Fire personer fra NKØG 

inviteres til Januarkonferansen 2023 der vi dekker deres kursavgift.  

-  

- Oppsummering fra Landsdelssamling 2022 ligger i Teams. 

Tilbakemeldinger fra de som deltok var udelte positive: flott program 

med interessante diskusjoner og hyggelig sosialt samvær. 

 

Status 

Internasjonalt Kvinnekor øver i Metodistkirken frem til jul, en kostnad 

på kr. 5000. Koret synger på Julemarkedet 14. desember.  

 

Rekrutteringsfilm: Jon Anders har snakket med Sindre på Spætt 

Media ang tilbakebetaling av innbetalte midler, og vi får refundert 

pengene. Astrid avklarer situasjonen med Malvik Blandakor  

Vedtak: Vi avventer videre oppfølging av rekrutteringsfilm til 2023.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Astrid 
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Skin Sola – prosjektkor med Åge Aleksandersen:  

Tove informerte om status: 3 basiskor til sammen 130 sangere, nye 

arrangement og stemmefiler ferdig 01.01.23 – møte med Åge A, og 

Knut Anders Vestad og Knut Størdal som skal lage korarr 07.11.22, 

konsert i kirker. Vi må jobbe aktivt med pr i sosiale medier.  
 

Lavere påmelding av enkeltsangere enn forventet. Blir det for dyrt 

med påmeldingsavgift, hotell- og reiseutgifter etc.? Budsjettet viser 

mulighet for underskudd – ikke mulig å ha lavere deltakeravgift.  

 

Sangerstevnet 2023 

Spørsmål om når åpningsseremonien foregår. Styret oppfordre 

arrangør av stevnet til å sette minst mulig miljøavtrykk, eksempelvis 

ved utforming av medaljer. Er det mulig å bruke pins? 

  

NM for kor 5.-8. oktober 2023 

Se oppsummering i Teams, og nmforkor.no for oppdatert informasjon. 

8 dommere er på plass, og lokalitetene blir Frimurerlogen, Vår Frue 

kirke og Olavshallen store sal. Vi sjekker flere alternativer til NM-

nachspiel. Påmeldingsskjema ligger ute, og frist for påmelding er 1. 

april 2023.   

           

Fra Norges Korforbund 

16.11.22 Astrid deltar på informasjonsmøte for distriktsledere i NK. 

    

Forslag til vedtak:  

Orientering fra informasjonsaker tas til etterretning 

 

 

  

 

 

 

Sak 74/22  

Aktivitetsplan 2022 

 

 

 

Julekonserter på Julemarkedet; 14 kor deltar. En fra styret i NKST er 

til stede, setter opp en roll up, og ønsker velkommen til konsert. 

Vedlagt oversikt over hvem som er ansvarlig for de ulike konsertene. 

 

Astrid lager en standardtekst som brukes når det ønskes velkommen 

til konsert. 

 

 

 

 

 

 

 

Astrid 

 

Sak 75/ 22 

Aktivitetsplan 2023 -

NKST 100 år   

 

 

Plan for 2023 og plan for markering av 100 år ligger på Teams. 

 

Sangerstevnet 2023 

Festtale ved president eller styreleder NKST, bursdagskake og 

overraskelse. Mange innspill på mulig overraskelse. Tove og Trine 

sjekker. 

 

 

 

 

 

Tove/ Trine 

 

 

Sak 76/ 22 

Januarkonferansen 

2023 

 

 

 

Program for konferansen ble presentert for styret.  

 

Forslag på underholdning lørdag kveld: toastmaster Rune B? 

Trøndersk allsang med Lars Eggen mfl.? Innslag ved Bremseth, jfr. 

naveren fra tidligere konferanser, musikk-konkurranse ved Åste. 

 

 

 

 

 

 

Astrid følger opp 
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Sak 77/ 22 

Økonomi  

 

 

Søknad om støtte til musikkfaglig utvikling. 

10 kor har søkt om støtte, et kor søkte om støtte til to prosjekt.  

 

Vedtak: Styret tildelte 9 kor tilskudd til musikkfaglig utvikling. Ett kor 

fikk avslag fordi det var gitt tilskudd til det samme prosjektet 

tidligere. Ett kor fikk tilskudd på et av de to søknader.  

 

Oppfølging 

Astrid skriver brev til korene som har søkt om tilskudd.  

Det kan kun søkes om støtte til et prosjekt per kor – til hjemmesiden 

Opprette en egen side for tilskudd på Teams 

 

Budsjett NKST 100 år 

Foreløpig budsjett ligger i Teams. 

Eva Holm Foosnæs arrangerer Hurra for deg for damekor, mannskor 

og blandakor i samme toneart så de kan synges samtidig. Norsk 

Korsenter vil gi ut notene, og NKST kan kjøpe noter til en rabattert 

pris. Tove sjekker med Norsk Korsenter vedr. pris per note.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Astrid 

Trine 

Trine 

 

 

 

 

 

 

Tove 

Sak 78/ 22 

Bel Canto – ny profil 

 

Vedtak: Styret er positive til forslaget fra Bel Canto-komiteen, og 

ønsker at komiteen skal jobbe videre forslaget. 

 

Innspill om at vi kanskje ender opp med 2 nettsteder. Hva med siden 

på kor.no? – vil den fortsatt ha en funksjon? 

Astrid sjekker med Gerd, kommunikasjonssjef i NK, om dette. 

 

 

 

 

 

 

 

Astrid 

Sak 79/ 22 

Årsmøte 27. januar 

2023 

 

Innkalling til årsmøte sendes ut medio desember 2022. 

Saker til årsmøte utsettes til neste styremøte. 

 

 

Astrid/ Trine 

 

 

Sak 80/ 22 

Sluttrapport LF 2022 

 

 

Saken utsettes til neste styremøte 

 

 

 

Sak 81/ 22 

Status korbevegelsen 

Vervekampanje 

 

 

Saken utsettes til neste styremøte 

 

Sak 82/ 22 

Eventuelt  

 

 

 

 

Internasjonalt Kvinnekor 2023 

- Astrid sjekker med koret om hva de ønsker 

- Astrid sjekker mulighet for tilskudd fra kommunen 

- Kan Marit Bergendahl være aktuell som dirigent? 

 

Utsatt til neste styremøte 

Styrets oppgaver, utlyse arrangør av Sangerstevnet 2024, forslag om 

å arrangere treff (kveldsmat) med to representanter fra 5-8 

medlemskor per kveld, og innspill om frikort konserter til styret og 

tillitsvalgte 

 

 

Astrid 

 

 

 

 

Neste styremøte er mandag 19. desember 2022 kl. 1700-1900 

Det blir juleavslutning etter styremøte 
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referent TLA 


